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INTERN VERSLAG OVERLEG OVER WARMWATER ZWEMMEN. 

 

Datum: 28 maart 2013 

Tijd: 14:00 uur 

Aanwezigen:  Mw. R de Boer (briefschrijfster) en andere medestanders. 

 Wethouder S. Veerman 

 Projectleider nieuwbouw zwembad: Han de Krijger   

 

Mw. R. Boer- van Seters heeft op 1 maart een open brief naar de gemeente gestuurd met 115 
handtekeningen om het warmwater zwemmen in Alblasserdam te behouden. 
Naar aanleiding hiervan heeft de wethouder Boer-van Seters uitgenodigd voor een gesprek. 
 
Wethouder Veerman geeft aan dat bij de keuze voor de nieuwbouw van het zwembad, in november 
2011, mede naar aanleiding van de inspreekreactie van mw. Wijninga in de raad een afweging is 
gemaakt ten aanzien van het warmwater zwemmen. De keuze van de gemeenteraad is geweest om 
uit te gaan van één bad met een maximale watertemperatuur van 28 graden.  
Naar aanleiding hiervan heeft wethouder Veerman op 18 november 2011 een bezoek aan het 
zwembad gebracht om de argumenten voor deze keuze te delen.  
In feite zijn de argumenten gelden deze argumenten nog steeds. De wethouder en de projectleider 
brengen de volgende punten ter tafel. 
 

• Het kost veel extra energie om het water tot 31 graden te verwarmen. 
• In het huidige bad begint het verwarmen al op woensdag, waardoor het bad eigenlijk te warm 

wordt voor andere doelgroepen. Vervolgens moet het bad het weekend afkoelen. 

• In het nieuwe bad is er sprake van een éénbadsconcept, waardoor de hoeveelheid water die 
verwarmd moet worden, nog groter is. 

• Naast de extra energiekosten, is er een installatie nodig met meer vermogen, hetgeen tot 
extra investeringen leidt. 

• De energielasten kunnen enigszins worden beperkt door twee baden te bouwen. Ook dit leidt 
tot hogere investeringen en extra toezicht in verband met de veiligheid van de zwemmers.  

• Het bad moet ook door anderen gebruikt kunnen worden, bijvoorbeeld waterpolo of 
zwemmers die een watertemperatuur boven de 28 graden te warm vinden. 

• De gemeenteraad wil budget beschikbaar stellen voor een nieuw zwembad, ruim 5,5, miljoen 
euro. Uitgangspunt hierbij is dat de jaarlijkse exploitatielast aanzienlijk lager is (in orde van 
grootte van twee ton). Binnen het beschikbare budget kan warmwater zwemmen niet worden 
gerealiseerd. Het huidige concept is het maximaal haalbare om binnen Alblasserdam een 
zwemvoorziening te realiseren en te behouden. 

• Niet voor alle mensen die nu op vrijdag zwemmen, is de hogere zwembadtemperatuur 
(medisch) noodzakelijk. Aan de (kleine) groep mensen die het wel betreft, kan mogelijk 
tegemoet gekomen worden in de kosten vervoer naar Papendrecht of Sliedrecht, in plaats 
grote investeringen te doen voor een beperkte doelgroep. 

• Waarschijnlijk is er voor deze categorie ook wel een vervoersvoorzieningen op basis van 
AWBZ of ziektekostenregeling. Anders is er ook nog de Drechthopper. 

• Voor de mensen die buiten Alblasserdam woonachtig zijn, ziet de wethouder geen recht op 
compensatie door de gemeente. Wel wil hij dit bespreken met de collega’s portefeuillehouders 
uit buurgemeenten. 

• Hij zegt toe dat hij met de wethouders sport van Papendrecht en Sliedrecht wil overleggen of 
in die gemeenten het zwemwater op enig moment wekelijks kan worden verwarmd tot 31 
graden. Hierna volgt nog een formele reactie op de brief. 

 
Mevrouw Boer en de andere ondertekenaars blijven van mening dat het zwemmen in Alblasserdam 
ook al betreft het een groep van ruim 100 mensen medisch toch belangrijk is. 
 
De wethouder geeft de verdere procedure aan: 
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Op 9 april is er een bijeenkomst van informatie en opinie in het zwembad waar de plannen rondom het 
zwembad en het beheer wordt gepresenteerd. 
Op dinsdag 16 april is er een commissiebehandeling over de investeringen in het zwembad en op 
dinsdag 23 april is besluitvorming door de gemeenteraad voorzien.  
 
 

 


